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ISTEN AZT AKARJA, HOGY BŐVÖLKÖDJ 
Ashley Terradez élőben elhangzott tanításának nyers szövege  

Budapest, 2024. március 10. 
 

Varga István: 
Köszönöm a türelmeteket és a figyelmeteket, hogy ezeket megoszthattam veletek és most pedig 

szeretném bemutatni a vendégeinket. Ma ők fognak szolgálni felétek. Az Andrew Wommack 
szolgálat szervezésében jöttek el hozzánk és szeretném köszönteni őket. Ashley és Carlie Terradezt, 
egy tapssal bátorítsátok őket! Hálát adunk Istennek, az Úr Jézus Krisztusnak! Vannak még más 
vendégeink is, őket is szeretném bemutatni. Katona Zsoltot, aki a Charis Alapítvány elnöke és na-
gyon hálásak vagyunk az ő életéért is. Az Andrew Wommack szolgálat anyagainak, hang-
felvételeinek, könyveinek fordítása és sok-sok minden más munka Zsolt vezetésével történik. Na-
gyon hálás vagyok érte, nagyon sokat növekedtünk ezáltal, és azt hiszem, ezt nagyon sokan el-
mondhatjuk itt ebben a teremben, úgyhogy nagyon köszönjük és bátorítjuk, hogy továbbra is 
eredményes és gyümölcsöző legyen az ő munkája.  

Sikwebu Hajnalkát és Aphelelét már ismeritek. Hajnalka az Andrew Wommack magyarországi 
Bibliaiskolájának az igazgatója és ért már bennünket az a kegyelem, hogy mindketten szolgálhattak 
már nálunk. Nagyon-nagyon megköszönjük az ő életüket is Istennek! 

Most pedig átadnám az alkalmat Ashleynek és Carlie-nek. Nem tudom, hogy milyen sorrendben 
fognak szolgálni, ma ők fognak imádkozni felétek és ők osztják meg veletek Isten Igéjét. Egyszer 
valaki nekem azt mondta, hogy prédikálni annyit jelent, mint hagyni Istent szóhoz jutni. Hiszem azt, 
hogy ma őrajtuk keresztül Isten szól hozzánk és növekedhetünk az ő életük, a szolgálatuk által. 
Innentől kezdve át is adnám a szót és szeretném megköszönni a magyar hangjukat is, hiszen Bábel 
óta történtek olyan dolgok, hogy nem mindig értjük egymást, épp ezért tolmácsolásra van szükség, 
ezért köszönjük Németh Ildikónak, hogy ezt vállalta. 

 
Ashley Terradez: 
Köszönöm, pásztor. Nagyon áldottak vagyunk, hogy itt lehetünk. Nagyon nagyszerű hely, hogy 

itt lehessünk vasárnap reggel. Én és a feleségem nagyon izgatottak vagyunk, hogy itt lehetünk ve-
letek. Ez az első utunk Magyarországra. A feleségem körülbelül 15 éve szolgált már Magyarországon, 
de én először vagyok itt és már nagyon szeretem. Nagyon tetszik nekem ez a gyülekezet, Krisztus 
Szeretete Egyház, micsoda nagyszerű név! Hiszen erről szól az egész és szeretünk benneteket, 
pásztorok. Ha ez az otthonotok, ez a gyülekezet, akkor gratulálunk nektek, mert ez egy nagyszerű 
gyülekezet. Nincs ilyen gyülekezet másik sehol sem. Sajnos, néhány gyülekezet, amelyet meglá-
togatunk, ott kikapunk. 

Pontosabban ti kaptok ki. Megmondják nektek, hogy mit kell csinálni, hogy Istennek tetszők le-
gyetek. Elmondják neked, hogy milyen rossz vagy, hogy mennyire nem vagy méltó, de ez erre a 
gyülekezetre nem igaz, mert tudjátok, hogy kik vagytok Krisztusban, és a kereszt bevégzett munkáját 
ismeritek. 

Ez egy nagyszerű hely, jó itt lenni. Tudom, hogy néhányan hosszú utazással jöttetek ma ide, de 
egy ilyen élő gyülekezetért megéri utazni. Ha két-három órát utaztok egy héten, csak azért, hogy 
eljöhessetek a gyülekezetbe, különösképpen ezekben az időkben. Nagyon fontos, hogy együtt 
legyünk a hívő keresztény testvéreinkkel, hogy meghalljuk az igazságot. Ezért én mondom nektek, 
gyertek! Tudom, hogy néha nehéz vasárnap gyülekezetbe jönni. Amerikában van egy nagyon híres 
dal, a címe: „Easy like Sunday mornings”, könnyű, mint a vasárnap reggelek. Én azt szoktam 
mondani az embereknek, hogy aki ezt a dalt írta, még soha nem volt gyülekezetben. Nem volt olyan 
kisgyereke, akit elhozzon a gyülekezetbe. Mert az ellenség meg akar akadályozni benneteket, hogy 
eljöjjetek a gyülekezetbe és ezért nektek kell odafigyelni, hogy ez elsőbbséget élvezzen az éle-
tetekben. Nem azért, mert Isten ettől jobban fog benneteket szeretni, hanem ez nektek fog segíteni 
abban, hogy jobban szeressétek Istent és így rájöhettek, hogy mennyi jó dolgot tett értetek. 
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Carlie és én Amerikában élünk. Most egy európai körutazásra jöttünk. Hat különböző ország, há-
rom hét alatt: ezt tesszük most meg. Voltunk már Svájcban, Hollandiában és Ausztriában, utána 
megyünk Németországba és az Egyesült Királyságba. Ezért nagyon áldottak vagyunk, hogy itt 
lehetünk veletek Magyarországon. Még egyszer köszönöm a pásztoroknak, hogy eljöhettünk 
hozzátok. Mindenkit üdvözlök, akik online nézik ezt az alkalmat. Emberek százai nézik világszerte. 
Gyertek és csatlakozzatok ehhez a vasárnapi alkalomhoz, megkaphatjátok ott, ahol vagytok, amit 
mi most itt élvezünk. Úgyhogy csatlakozzatok rá a csatornára minden héten és minden más 
gyülekezetet üdvözlünk, mert egy nagyon különleges dolognak képezitek a részét. Dicsőség Is-
tennek! Dicsőség Istennek! Ámen. 

Ha van Bibliátok, akkor az Efézusi levél 2. fejezet, 8-as versére lapozzatok, kérlek! 
Megosztok veletek valamit, amit az Úr helyezett a szívemre nem olyan régen.  
Efézus 2,8. 
8. Mert kegyelemből tartattatok meg, hit által; és ez nem tőletek van: Isten ajándéka ez; 
Hit által üdvözültetek kegyelemből, mert kegyelemből tartattatok meg, hit által és nem tőletek 

van, nem magatoktól, Isten ajándéka ez.  
Azt mondja itt, hogy kegyelemből. A kegyelem Isten ajándéka a számunkra. A kegyelem az, ami 

mindent magában foglal, amit mi nem tudtunk megtenni. Isten lejött Jézus Krisztus személyében a 
földre. Én úgy hiszem, hogy Jézus maga volt a testben megjelent kegyelem és Ő megtett mindent 
helyetted. Azt mondja itt az Ige, hogy megváltást nyertél, megtartattál. Én régen azt gondoltam, 
hogy ez egy jegyet foglal magába, amivel a mennyországba tudsz elmenni. Ami önmagában nagy-
szerű és jó hír, örömhír, de ez több annál, mint egy jegy a mennyországba. Mert Jézus azt mondta, 
hogy az örök élet az, hogy Őt megismerjük.  

Az eredeti nyelvben az a szó, hogy megmentve, azaz megtartatva, az úgy van, hogy sozo, és az 
többet jelent annál, minthogy csak megváltást nyerni. Azt jelenti, hogy teljessé vagy téve, hogy 
teljes vagy, kész vagy, nincs semmi, ami hiányzik, nincs semmi, ami rossz. Azt jelenti, hogy bé-
kesség, jólét, bőség, gazdagság, ellátás. Mindezeket jelenti ez a szó. Egészség, gyógyulás. Mind-
ezek egy szóban együtt dolgoznak, együtt jelen vannak. Ez a szó héberül úgy van, hogy shalom. 
Mindezeket az is magában foglalja. Ezért Jézus lejött a földre és mindezeket biztosította számunkra, 
ez a kegyelem. Itt azt mondja, hogy ez hit által van. A kegyelem az Isten ereje. A hit a mi részünkről 
van, azt mi fogadjuk be, így Isten velünk van mindebben. A mi részünk az, hogy azt mondjuk Neki, 
hogy köszönjük, befogadjuk mindezt és elfogadjuk! 

A 2Korinthusi levél 1. fejezet 20-as verse azt mondja:  
2Korinthus 1,20. 
20. Mert Istennek valamennyi ígérete Őbenne lett igenné és Őbenne lett Ámenné az Isten 

dicsőségére miáltalunk. 
A mi részünk az, hogy azt mondjuk, hogy ámen. Én egyetértek ezekkel az ígéretekkel. Én be-

fogadom ezeket az ígéreteket. A 2Korinthus 5,21-es vers szerint Isten igazságává tétettünk Őbenne:  
2Korinthus 5,21. 
21. Mert azt, aki bűnt nem ismert, bűnné tette értünk, hogy mi Isten igazságává tétessünk 

Őbenne.  
Ez az, amit Jézus elvégzett, amikor lejött a földre. Elvitte a mi bűneinket a keresztre. Ő, amikor a 

földön volt, sohasem vétkezett, nem bűnözött. Tökéletes volt, de a kereszten bűnné lett és tudjátok, 
mi ez a bűn? Ez a mi bűnünk. A múlt, jelen, jövő bűnei, az összes bűn a földön rá lett helyezve. A 
bűntudat, a szégyen mind Jézusra lett helyezve. Ő fogta a mi bűnünket és mi fogtuk az ő meg-
igazultságát. A mi megigazultságunk az nem a sajátunk. Ez az Ő megigazultsága. Ha azt kérded, 
hogy én megérdemlem Isten megigazultságát? Van egy jó hírem a számodra, nem. A saját dolgaid 
miatt nem vagy méltó, de Jézus miatt méltó vagy. Mert Ő méltó, Ő megigazult. Te pont olyan 
megigazult vagy, mint Jézus. Ez a jó hír. Ő elvitte a bűnünket a keresztre és te elfogadhatod az Ő 
megigazultságát. Ez ugyanígy van a gyógyulással is. A mi fájdalmainkat és szenvedéseinket Jézus 
felvitte a keresztre. 
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1Péter 2,24. 
24. Aki a mi bűneinket maga vitte fel testében a fára, hogy a bűnöknek meghalván, az 

igazságnak éljünk: Akinek sebeivel gyógyultatok meg. 
Az mondja az Ige, hogy ütéseket szenvedett el a hátán, ostorcsapásokat és mi most meg-

gyógyultunk, mert Ő felvitte a mi szenvedésünket a keresztre. Most mi elfogadhatjuk, elvehetjük az 
Ő gyógyítását, gyógyulásunkat.  

A lányunk 3 éves volt, de olyan kicsike volt, mint egy kilenc hónapos baba. Kórházban volt és az 
orvosok feladták vele kapcsolatban. Megoperálták és egy szondát, egy csövet ültettek be a 
táplálására. Naponta 23 órán keresztül egy gépre volt kötve és a csövet egy órára húzták csak ki, 
amikor takarították. Sohasem evett szilárd ételt addig az egész életében. Mindig kihányta, amit 
megevett. A legnagyobb része a hajának kihullott. A felnőttek nagyon illedelmesek tudnak lenni, de 
a gyerekek megmondják az igazságot úgy, ahogy van. Olyan nagyon rosszul nézett ki és a gyerekek 
jöttek, és közölték ezt velem. Megkérdezték tőlem, hogy meghalt? Azt mondták, hogy olyan rosszul 
néz ki, mint, aki meghalt. Így hát hazaküldték az orvosok, hogy meghalhasson és csak egy hetet 
adtak neki, hogy éljen, de mi nem vittük haza, hanem elvittük egy konferenciára. Egy ilyen 
vasárnapi alkalomra vittük el, ami tele volt hívőkkel, akik mind abban hittek, hogy Isten akarata a 
gyógyulás. Imádkoztak érte. Egy nagyon-nagyon gyors imát mondtak el érte és amikor fölkelt, 
megmondtuk neki, hogy Hannah, amikor még aludtál, Jézus meggyógyított téged. Technikailag őt 
már kétezer évvel ezelőtt meggyógyította Jézus és ő azt mondta, hogy enni szeretnék! Egész 
életében addig nem evett még semmit és ő azt mondta, hogy enni szeretnék. Azt mondta, hogy 
McDonald’sba szeretnék menni. Mondtam neki, hogy az nem jó. Mentünk és körbenéztünk a 
városban, hogy van-e valami étterem. Aztán találtunk egy KFC-t. Az első étel, amit evett életében, 
az sült csirke volt és annyit evett, amennyit csak bírt, mindent megevett. Öten ültünk az asztalnál, a 
feleségem és még két másik gyermekem. Akik láttak minket, azt gondolhatták, hogy nagyon furcsa 
család, csak az egyikük eszik közülük és a másik négy csak nézi.  

Hazavittük a lányunkat és aztán jött egy ápolónő, hogy megnézze. Azt mondta nekünk, hogy 
nem etethetjük a gyermekünket. Mondtuk neki, hogy késő, már evett! Úgyhogy vissza kellett vin-
nünk a kórházba és teszteket kellett csináltatni rajta. Attól a perctől kezdve, hogy imádkoztunk érte, 
egyszer sem tettük rá a gépet már. Bejöttek az orvosok a terembe. Én szeretem az orvosokat, de 
nagyon kiábrándítóak voltak, tényleg. Azt mondták, hogy mi mindent megvizsgáltunk, de nem 
találunk betegséget benne, semmi rendellenességet. Száz százalékig egészséges a kislány! Nincs 
szükség semmilyen gyógykezelésre és most 21 éves. Megházasodott két éve és már megszületett az 
első fiúgyermeke. Nagyon boldogok vagyunk. Száz százalékosan tökéletes és amit számunkra 
megtett Isten, azt neked is meg fogja tenni, mert Isten nem személyválogató. Jézus megfizette az á-
rat a te gyógyulásodért a kereszten. Ez a kegyelem és mi elfogadjuk ezt hit által. Úgy, ahogy elvitte 
a bűnünket a kereszten és elvettük a megigazultságunkat, elvitte a betegségeinket is a keresztre, 
hogy elvehessük a gyógyulásunkat és az egészséget. A zavartságot és a szorongást is elvitte. Ő 
nagyon szorongott a kereszten és most mi elvehetjük az Ő békességét, a teljes elmebeli tisztaságát. 
Felvitte a mi szegénységünket is a keresztre. 

2Korinthus 8,9. 
9. Mert ismeritek a mi Urunk Jézus Krisztusnak kegyelmét, hogy gazdag lévén, szegénnyé 

lett érettetek, hogy ti az Ő szegénysége által gazdaggá lehessetek. 
 Ez ismét a kegyelem. Mert Ő gazdag volt és szegénnyé lett, mi pedig az Ő szegénysége által 

gazdaggá lehetünk. Úgy, ahogyan elvitte a bűnünket a keresztre és mi el tudtuk venni a meg-
igazultságunkat, ugyanúgy elvitte a betegségeinket a keresztre és mi elvehetjük a mi gyó-
gyulásunkat és az egészségünket. Ugyanúgy, ahogy elvitte a szorongásunkat, az aggodalmainkat és 
mi felvehetjük magunkra az ő tökéletes békességét az elménkre. Ő felvitte a mi hiányainkat és a 
szegénységünket a keresztre, hogy mi elvehessük az Ő ellátását és gazdagságát. Ez majdhogynem 
túl szép, hogy igaz legyen és ezt jelenti az a szó, hogy Evangélium, majdhogynem túl szép, hogy 
igaz legyen!  
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Amikor elmész valamelyik gyülekezetbe és hallod, ahogy a pásztor erről beszél, tanít, azt gon-
dolod magadban, hogy ez túl szép ahhoz, hogy igaz lehessen. Túl könnyűnek tűnik, mert te az 
Evangéliumot hallod éppen. Azt mondták Pál apostolnak is, hogy miről beszélsz? Túl szép, hogy 
igaz legyen. Ez az Evangélium.  

Róma, 8, 37.  
37. De mindezekben több, mint győztesek vagyunk Őáltala, aki minket szeretett, 
Azt mondja, hogy mindezek között a dolgok között többek vagyunk, mint győztesek Krisztus ál-

tal, aki szeretett minket. Ezért jó a neve a gyülekezeteteknek.  
Azon tűnődtem, hogy mi az, ami több, mint egy győztes és az Úr mutatott nekem egy képet 

erről. Amikor gyermek voltam, szerettem bokszot nézni. Egy gyermekkori barátomból, akivel 
felnőttem, bokszoló lett és keresztény is volt ráadásul. Kérdeztem tőle, hogy ezt hogyan tudta 
társítani. Úgy, hogy Jézus nevében ütöm meg az ellenfelet és utána imádkozom érte, a gyó-
gyulásáért. A képen az Úr mutatott nekem két nehézsúlyú bokszolót. Ők egymással küzdöttek. 
Végül az egyik győzött és akkor felemelik a kezét és azt mondják, hogy ő a nehézsúlyú világbajnok. 
Látszik rajta, hogy verekedett, az arcán és olyan, mint a filmekben. Adnak neki egy övet, amire az 
van írva, hogy világbajnok és pénzt is adnak neki jutalmul. Mondjuk 15 millió dollárt? A győ-
zelemért kap pénzt és azt mondják, hogy ő a világbajnok, a győztes.  

Akkor a felesége beugrik a ringbe, odamegy a férjéhez, arcon puszilja és fogja a 15 millió dollár 
nyereményt és elmegy vásárolni belőle. Na, ő az, aki több, mint győztes! A férfi a győztes, a nő 
pedig több, mint győztes. Neki nem kellett ezért a pénzért megharcolnia, ő ezt az egészet azért kap-
ta, mert kapcsolatban van a férjével. Ezért több ő, mint győztes.  

Jézus megtette ezt helyetted, megszerezte a győzelmet neked és te a Jézus Krisztussal való kap-
csolatodon keresztül megkaphatod az összes nyereményt, az összes zsákmányt is, mert a kegyelem 
kifizette ezt, a hit pedig elfogadja. Dicsőség Istennek, ez az Evangélium. Dicsőség Istennek! Kö-
szönjük Jézusnak! 

 Sokszor prédikálom ezt, és néhány ember ettől elszomorodik. Főként azon a tényen, hogy Jézus 
szegénnyé lett, hogy mi gazdaggá lehessünk, mert az nagyon bántó tud lenni az emberek számára. 
Mert Afrikában is egyszer prédikáltam és előtte való este a pásztor felhívott engem. Azt mondja, 
hogy néhányan tiltakoznak ellened Ashley. Izgalomba hozott a dolog. Azt hittem, hogy plakátokat 
tettek ki, meg tüzet gyújtottak, fáklyákkal jönnek, de csak a Facebookon tettek ki néhány posztot. 
Azt mondták a pásztornak, hogy ne hozd ide ebbe a gyülekezetbe ezt az amerikai bővölködés-
gazdagság prédikátort! Hát ez nagyon rosszul érintett, mert ez megállítja az embert, nem beszélhet 
nyíltan, szabadon. A gyülekezeti alkalmon elkezdenek suttogni az emberek egymás között. Azt 
mondják, nem is amerikai. Igen, mert angol és az angolok igazából nem beszélnek pénzügyekről.  

Az első dolog, amit én mondtam az, hogy ez a bővölködésről szóló Evangélium nem hazugság! 
Mert nincs másik Evangélium, csak egy Evangélium van. Egyetlen egy, Jézus Krisztus Evan-
géliuma. Az Ő kereszten bevégzett munkája és ebben benne van a bővölködés, gyarapodás, gaz-
dagság, gyógyulás, békesség. Ha nem akarod, akkor ne fogadd el, de ha valaki nagy dolgokat 
fizetett ki neked, akkor nem kéne elfogadni és nem kéne abban járni? Jézus szegénnyé lett a 
kereszten és nekünk ezért már nem kell szegények lennünk.  

Csináltak egy kutatást, hogy melyik a legszegényebb ország a világon. Carlie és én utazunk az 
egész világon. Mi a legszegényebb országban is voltunk már, ez Ázsiában van. Afrikában is vannak 
nagyon-nagyon szegény országok és Közép-Amerikában is. Azt mondják, hogy az amerikaiak 
számára ez a legeslegrosszabb rész, ahol szegénység van és nincs ruhájuk és szomjasak az emberek. 
Ha nincs ruhád és nincs vized, azt mondják, hogy az a legrosszabb fajtája a szegénységnek. Hogyan 
halt meg Jézus a kereszten? Meztelenül és szomjasan, érted és értem. Megtapasztalta ezt az extrém 
szegénységet, hogy nekünk ne kelljen már soha többé megtapasztalni és azt mondta, hogy ezt érted 
teszi és értem teszi. Így hát most elfogadhatjuk az ellátását.  

Mondhatod, hogy Ashley, nekem nem hangzik túl jól az, hogy gazdagság, mert nem értjük azt, 
hogy mit jelent. Úgy hangzik, hogy ez valami önző dolog. Mert azt mondják az emberek általában, 
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Ashley, én csak annyi pénzt szeretnék, amennyi nekem elég. Nekem és a gyermekeimnek. Csak a 
számláimat szeretném kifizetni és egy ilyen szerény életet szeretnék élni. Ilyenkor azt mondom an-
nak az illetőnek, hogy te vagy az önző! Miért nem hiszel abban, hogy több van neked, mint ami 
elég és akkor több embernek tudnál segíteni? Ti nem ismertek olyan embereket, akik segítségre 
szorulnak? Nem akarjátok, hogy használjon benneteket az Úr, hogy segítsetek másoknak? 

 A jó szamaritánusnak elég pénze volt ahhoz, hogy segítsen a bajba esett emberen. Meg kell, 
hogy nézzük, hogy mi Isten definíciója a gazdagságról. Ez nem arról szól, hogy mekkora házban 
laksz, hogy mekkora az autód.  Egyszer prédikáltam erről és sajnos valami rosszat találtam mon-
dani. Azt mondtam, hogy nem arról van szó, hogy mekkora a bankszámlád, vagy mekkora az autód, 
vagy mekkora a házad és véletlenül azt mondtam, hogy mekkora a feleséged. Nem erről szól. Isten 
definíciója arról, hogy gazdagok legyünk, az a 2Korinthus 9,8-as verse. Két fejezet van, a 8-as és 9-
es fejezet, az végig az anyagiakról beszél. Pénzről, gazdagságról beszél. Itt adja meg a meg-
határozást, hogy mit jelent gazdagnak lenni. Itt jön még egy kegyelem: 

2Korinthus 9,8. 
8. Az Isten pedig hatalmas arra, hogy rátok árassza minden kegyelmét; hogy mindenben, 

mindenkor teljes elégségtek lévén, minden jótéteményre bőségben legyetek, 
Mert Ő képes arra, hogy minden kegyelmét rád árassza. Ez megint csak egyfajta kegyelem. Mert 

azt mondja, hogy Ő hatalmas arra, hogy rátok árassza minden kegyelmét, hogy mindenben, min-
denkor teljes elégségtek legyen. Ez azt jelenti, hogy a te számláid mindig be vannak fizetve, hogy a 
lakbéred be van fizetve, hogy az asztalra ételt tudsz rakni, hogy a gyerekeidet el tudod látni.  

Minden szükséged be van töltve, mindig. Ő a jó Atya! Be akarja tölteni az összes szükségedet. 
Mindig! De itt nem áll meg, mert több van itt ennél. Azt mondja, hogy azért van ez, hogy minden 
jótéteményre bőségben legyetek. Néhány fordítás azt mondja, hogy Isten azt akarja, hogy több le-
gyen neked, mint elegendő. Ez minden ember számára mást jelent, de Ő azt szeretné, hogy a te 
szükségeid be legyenek töltve, és még plusz is legyen, hogy minden jótéteményre elég legyen neked.  

A Mózes 5. könyve 8,18 vers azt mondja, hogy ne feledkezzél meg az Úrról, a te Istenedről, mert 
Ő az, aki erőt ad neked a gazdagság megszerzésére. Miért ad neked erőt? Ott elmondja, hogy 
felállítsa az Ő szövetségét, hogy megerősítse a szövetségét. El akarja mondani az Úr az em-
bereknek, a világnak, hogy mennyire szereti őket és, hogy Ő már előre kifizette ezt a kapcsolatot a 
számukra. Mert pénzbe kerül az, hogy elmenj és az Evangéliumot hirdesd. Pénzbe kerül az, hogy 
legyen egy gyülekezeted. Pénzbe kerül az, hogy a tévében sugározzák a műsorodat. Pénzbe kerül 
az, hogy legyen felszerelésed, hogy mindezt megtedd. Pénzbe kerül az, hogy körbejárd a világot. 
Pénzbe kerül az, hogy adjál a szegényeknek, az éhezőknek enni. Miközben segítesz a szükségben 
lévőknek, hirdetheted az Evangéliumot.  

Pénz nélkül ez nem fog menni, mert akkor le leszel korlátozva nagyon. Mert minél több pénz 
van Isten királyságában, annál több embernek leszünk képesek segíteni és így egyre többet tudunk 
nekik az Evangéliumból átadni. Ezért én és Carlie szeretünk pénzt gyűjteni. Van üzletünk és azzal 
keressük a pénzünket és az izgalmas része az, amikor tudunk adni. Adunk a gyülekezetünknek, a-
dunk a szolgálatoknak, akiktől tanulunk és a szegényeknek is adunk.  

Általában erről én nem szoktam nyilvánosan beszélni, de szegény országokban még házakat is 
segítünk építeni a szegény embereknek, akiknek nincs. Nemrég egy kutat fúrtunk azoknak, akik 
nem férnek hozzá ivóvízhez és most emberek százai tudnak így tiszta vizet inni a koszos víz helyett. 
Ez pénzbe kerül. Mi mind el akarjuk venni, el akarjuk fogadni Isten ellátását. Nekünk akarnunk 
kell, hogy ezt a gazdagságot megkapjuk. Nem csak annyira, hogy betöltse a szükségeinket, hanem 
azért is, hogy Isten szeretetét tudjuk terjeszteni.  

Két dolgot mondok most nektek nagyon gyorsan. Három verset fogok olvasni a Példabeszédek 
könyvéből és ezek a példabeszédek el fogják a számunkra magyarázni azt, hogy ez hogyan mű-
ködik valójában, megmutatják, hogy a gyakorlatban hogyan működik ez az egész.  

Példabeszédek 10,22. 
22. Az Úrnak áldása, az gazdagít meg, és nem ad mellé nyomorúságot. 
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Isten áldása az, ami meggazdagít. Azt szoktam mondani az embereknek, hogy csak kétfajta ke-
resztény létezik a világon. Az újjászületett keresztény, aki áldott és hiszi ezt és az újjászületett 
keresztény, aki áldott, de nem hisz ebben. Úgyhogy ez a te választásod, hogy hiszel az ígéreteknek, 
vagy nem. A hit a válasz. Isten kegyelmére a hit a válasz.  

Két dolgot tehetünk. Hit által elfogadjuk ezt az ellátást az Úrtól. A Példabeszédek, 13,4. azt mond-
ja, hogy a szorgos ember gazdag lesz. 

Példabeszédek 13,4b. 
4b. a szorgalmas pedig bővölködik.   
Ha a szorgalomról beszélünk, akkor az emberek elkezdenek körbeszaladgálni és izgalomba 

jönni, de a legtöbb ember igazából azt mondja, hogy nem, nem akarunk szorgalmasak lenni, mi 
csak pihengetni szeretünk az Úrban és imádkozni a pénzért és a pénz pedig hulljon ránk esőként a 
mennyből, de ez nem így szokott történni. Egyszer történt csak meg velem, amikor ifjúsági gyü-
lekezetben voltam pásztor, 18 éves voltam, nem volt pénzem és kértem az Urat, hogy kellene ne-
kem húsz font. Lefeküdtem az ágyamra és kinyitottam a Bibliámat és húsz font hullott rám az 
égből. Igazából nem az égből jött, mert valaki betette a Bibliámba, hogy megáldjon ezzel, de akkor 
sem az égből jött közvetlenül.  

Szorgalmasnak kell lennünk. Rá kell tenni valamire a kezünket. Minden történetben, ami a Bib-
liában van, ószövetségi, újszövetségi, egyaránt jelen van a természetfeletti gyarapodás, gazdagodás. 
Először mindig rá kell valamire tenned a kezed. Ahogy az özvegyasszonynak is kellett valamit 
tennie, hogy legyen valami, amit kiönthessen.  Ahhoz, hogy az ötezer embert meg lehessen ven-
dégelni, ahhoz kellett, hogy legyen hal és kenyér és ahhoz, hogy a vizet borrá tudja változtatni 
Jézus, kellett lennie víznek hordókban. Az adópénzhez ki kellett fogni a halat. Minden alkalommal, 
amikor természetfeletti növekedés, gyarapodás van a Bibliában jelen, először az embernek rá kell 
helyeznie valamire a kezét hit által.  

Szeretnélek benneteket bátorítani, hogy bármi legyen az, munka vagy üzlet, köszönd meg Is-
tennek és légy szorgalmas! Higgyél a gyarapodásban, higgyél a természetfeletti lehetőségeidnek. 
Higgyél az előléptetésedben. Higgyél abban, hogy természetfeletti ötleteid lesznek, hogy meg-
oldásaid legyenek. Száz meg száz történetet tudnék mondani, hogy nálunk ez hogy volt. Így hát nek-
tek szorgalmasnak kell lennetek. Ez a mi hitválaszunk Isten ígéreteire.  

És a második dolog. A Példabeszédek 11,25.  
Példabeszédek 11,25. 
25. A mással jóltevő ember gyarapodik; és aki mást felüdít, maga is felüdül. 
Azt mondja, hogy a gazdag vetést, a gazdag vetőt gyarapítja meg az Úr. A mással jól tevő ember 

gyarapodik. A 24. vers azt mondja, hogy aki bőségesen ad, adakozik, az még jobban fog gya-
rapodni. Aki pedig visszatartja a másiktól, az szegény lesz. Mert a bőkezűség biztosítja a számunkra 
Isten ellátását.  

Az Apostolok cselekedetei 20,35-ben Jézus azt mondja, hogy nagyobb áldás adni, mint kapni. Miért 
mondja ezt? Mert Isten gyarapítja mindazt, amit odaadunk neki. A 2Korinthus 9,10. azt mondja: 

2Korinthus 9,10. 
10. Aki pedig magot szolgáltat a magvetőnek, kenyeret is szolgáltat eleségül, és megsokasítja 

a vetéseteket, és megnöveli megigazultságotok gyümölcseit, 
 Azt mondja, hogy ad nekünk magot a vetésre és kenyeret, hogy megegyük. A gyarapodás abból 

a magból jön, amit elvetünk. Az a mag, amit elvetünk, az fel fog növekedni és amit látsz, az nem 
elég neked, főleg, ha a magot nézed és nem az aratásodat. Ha van egy almám, akkor azt megehetem, 
de az csak egy evésre elég, de ha felvágom, kiveszem a magját és elültetem, az almát pedig meg-
eszem, de a magja almafává fog növekedni. Azon az almafán lesz még több alma és azokban az 
almákban lesz még több mag és tovább esszük azokat az almákat és tovább vetjük a magokat. Ha az 
első almából ez a vetés nem történt volna meg, akkor nem lenne gyarapodás. Kérdeztem az Urat, 
hogy mi történt? Nem adtam magot és kaptam. Megszámolhatod, hogy hány mag van egy almában, 
de nem tudod megszámolni, hogy hány alma van egy magban!  
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Amikor pénz jön hozzánk, bárhogyan is jön, kis, vagy nagy mennyiségű pénz, az Úr arra tanít 
minket, hogy vegyünk ki belőle és ne költsük el és utána növekedni fogunk. Ez növekedni fog, és 
akkor mi is növekedni fogunk és tudunk még többet adni. Természetfeletti bővölködés, gazdagság. 
Ez nem az amerikai igazság. Ez nem a brit igazság, angol igazság. Mi láttuk ezt, első kézből tudunk 
nektek beszámolni. Ázsiában, Afrikában, Közép-Amerikában, börtönökben. Láttuk, hogy ez mű-
ködik. Rábízod Istenre az anyagi javaidat és Ő meggyarapítja. Emlékezz majd erre vissza, hogy a 
kegyelem kifizette érted az árat. A kegyelem kifizette az árat, azért, hogy te ne legyél többé sze-
gény, hogy gazdag legyél, hogy több legyen neked, mint amennyi elegendő.  

A mi hitválaszunk erre, hogy rátesszük valamire a kezünket úgy, hogy közben hálát adunk 
Istennek és nagyon bőkezűek vagyunk az adakozásban, hogy az Isten királyságába vethessünk. 
Miközben ezt csinálod, természetfeletti gyarapodás jön az életedbe és még többet tudsz adni. Ki akar 
erre a programra beiratkozni? Ki akar még plusz anyagiakat az életébe? Akkor most imádkozzunk ezért.  

Atyám, köszönök neked mindenkit itt, ebben a teremben. Atyám köszönöm, hogy a Te Igéd ígéri 
nekünk azt, hogy befogadhatjuk, elfogadhatjuk a Te gazdagságodat. Te kifizetted az árat a mi 
gyarapodásunkért. Te fogtad a mi szegénységünket és a hiányunkat és felvitted a keresztre, hogy azt 
nekünk már ne kelljen megtapasztalni soha. Mi szabadok szeretnénk lenni ebben. Holnap, ahogy 
elmegyünk a munkahelyünkre és az üzleti világba, hálásak leszünk azért, amit Te nekünk adtál. 
Segíts nekünk, hogy úgy végezhessük a munkánkat, ahogy az Hozzád méltó. Adakozni fogunk 
bőségesen és miközben ezt tesszük, az első helyre teszünk Téged az anyagiakkal kapcsolatban és 
neked adjuk a Te királyságodba. Köszönjük Atyám, hogy Te megígérted, hogy gyarapítani fogsz 
minket. Természetfeletti gyarapodás jön és még több embernek tudunk majd segíteni, mint valaha. 
Atyám köszönjük, hogy most egy gyarapodó gyülekezetre tekintek. Köszönöm Atyám, hogy gya-
rapodó családokra tekintek most itt, ebben a gyülekezetben. Azt mondom nektek, hogy erről lesz 
híres majd a gyülekezetetek, hogy ilyen gyarapodó emberek vannak itt, mert nagyon adakozóak, 
nagyon bőkezűek és nagyon-nagyon sok embernek segítenek és az embereket ez vonzani fogja. 
Köszönöm Atyám a Te jóságodat, ami megtérésre indítja az embereket. Köszönjük Atyám a 
jóságodat! Köszönjük Atyám, hogy annyira jó vagy hozzánk! Köszönjük Atyám a kegyelmedet! 
Köszönjük neked Jézust! Tapsoljuk meg Jézust! Köszönjük Jézusnak! Köszönjük, Uram! Köszönjük, 
Jézus! Köszönjük, Uram! Ámen! 
 

*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 
A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 
 

 


